



SUPPLEMENT
TO
The London Gazette

Of FRIDAY, the 14th of MAY.

Published by Authority.

SATURDAY, MAY 15, 1897.

Foreign Office, May 15, 1897.

IT is hereby notified that the Marquess of Salisbury, K.G., Her Majesty's Principal Secretary of State for Foreign Affairs, has received three Notes, of which extracts, accompanied by translations, are given below, from the Greek Chargé d'Affaires at this Court, informing him of the establishment by the Greek Government of a Blockade of the coast of Epirus and a portion of the littoral of the Gulf of Salonica, and of the Gulf of Volo:—

(Extract.)

M. Métaxas to Lord Salisbury.

Légation Royale de Grèce,
Londres, le 26-8 Mai, 1897.

J'AI l'honneur de porter à la connaissance de votre Excellence qu' à partir du 26-8 Mai à six heures du matin les côtes de l'Épire et une partie du littoral du Golfe de Salonique sont mises en état de blocus effectif. Les limites géographiques de ce blocus sont fixées ainsi qu'il suit. Au Golfe de Salonique le blocus s'étendra de la rivière du Pénée entre 39° 54' latitude nord et 23° 44' longitude est jusqu'à la rivière de Haliacmon entre 40° 29' 30" latitude nord et 22° 3' longitude est. Le littoral bloqué serait d'une distance de cinq milles marins de la côte. Sur les côtes de l'Épire, le blocus s'étendra de Prévesa entre 38° 50' latitude nord et 20° 44' 30" longitude est jusque et y compris Hagii Saranta (Santi Quaranta) entre 39° 50' 4" latitude nord et 20° 8' longitude est de la côte. Le blocus s'étendra jusqu'à la portée d'un canon. Les détroits formés par l'île de Corfou n'y sont pas compris et seront laissés libres à la navigation. Les navires qui traverseront ces détroits seront visités par les vaisseaux de la Marine Royale qui auront pour mission de maintenir le blocus.

(Translation.)

Legation of Greece.

London, ^{April 26} ^{May 8} 1897.

I HAVE the honour to inform Your Excellency that from 6 A.M. on the ^{April 26} ^{May 8} the coast of Epirus and a portion of the littoral of the Gulf of Salonica are placed in a state of effective blockade. The geographical limits of this blockade are fixed as follows:—On the Gulf of Salonica the blockade will extend from the River Peneus in 39° 54' north latitude and 23° 44' east longitude as far as the River Haliacmon in 40° 29' 30" north latitude and 22° 3' east longitude. The blockade will extend to a distance of five nautical miles from the coast. On the coast of Epirus the blockade will extend from Prevesa in 38° 50' north latitude and 20° 44' 30" east longitude as far as Hagii Saranta (Santi Quaranta) inclusive in 39° 50' 4" north latitude and 20° 8' east longitude on the coast. The blockade will extend to the distance of a cannon-shot from the shore. The straits between the coast and the Island of Corfu are not included, and will be left free to navigation. Ships passing through these straits will be visited by the vessels of the Royal (Greek) Navy, which will be charged with the maintenance of the blockade.

(Extract.)

M. Métaxas to Lord Salisbury.

Londres, le 29-11 Mai, 1897.

FAISANT suite à ma note du 8 de ce mois j'ai l'honneur, d'ordre de mon Gouvernement, de porter à la connaissance de votre Excellence que le blocus effectif des côtes de l'Épire a été étendu jusque et y compris Valona entre 40° 22' 6" latitude nord et 19° 10' 0" longitude est.